



## The Byrrhidae (Coleoptera) of Atlantic Canada

Christopher G. Majka and David Langor

### ABSTRACT

The present paper surveys the moss beetle (Coleoptera: Byrrhidae) fauna of Atlantic Canada. Ten species are now known to occur in the region. Fourteen new jurisdictional records are reported including two species, *Byrrhus geminatus* LeConte and *Porcinolus undatus* (Melsheimer), which are newly recorded in the region. A key to the identification of species found in Atlantic Canada is provided, as are distribution maps and colour habitus photographs. The distribution, bionomics, and phenology of all species are briefly recounted.

### RÉSUMÉ

Cet article recense les Byrrhidés (Coleoptera: Byrrhidae) du Canada Atlantique. Jusqu'à présent, on a dénoté la présence de dix espèces dans la région. Quatorze additions à la faune juridictionnelle sont rapportées, incluant deux espèces, *Byrrhus geminatus* LeConte et *Porcinolus undatus* (Melsheimer), décrites pour la première fois dans la région. Une clé d'identification des espèces retrouvées au Canada Atlantique est fournie, de même que des cartes de distribution et des photographies couleurs de l'habitus. La distribution, la bionomie et la phénologie de toutes les espèces sont brièvement relatées.